



Studenterrådet SU

## REFERAT

Studenterrådet SU sitt møte 17.03.20 kl 16.30 på Teams

Møteleder: Magnus Landheim  
Ordstyrer: Magnus Landheim  
Referent: Elin Juliussen

### *Studenterrådet SUs medlemmer:*

FTV	Fredrik Stensen Lier
FTV	Thea Hellesvik
FTV	Magnus Landheim
FTV	Katarina Randby
GEO	Vilfrid Hjemdal
GEO	Kristoffer Stålby
SOSANT	Maria <b>Victoria</b> Silva
SOSANT	Fredrik Billington
ISA	Martine Louise Skulstad
ILU	Solveig Tellevik
ISS	Roar Høyby Brakstad
ISS	Viljar Sæbbe
ISS	Edvard Rindsem
IPL	Jenny Cesilie Larsen
PSYK	Åshild Wilhelmsen
PSYK	Ida Maria Brennhaugen
PSYK	Ailin Timannsvik
ILU	Ingvild Brattetaule
ILU	Emma Solberg
ILU	Camilla Sagelv Øyen
LTV SU	Tonje Grennes Mørken

### *Meldt fravær:*

ISA	Fabliha Zaman
ISA	Børge Elias Bruteig

### *Ikke møtt:*

IPL	Ola Leraand Stornes
IPL	Masha Rashidnejad

### *Observatør:*

Studenttinget Tobias Røed

**Konstituering av møtet**

Innkallingen ble godkjent, møteleder, ordstyrer og referent valgt.

**Ref-sak 07/20 Godkjenning av referat 03.03.20**

Referatet ble godkjent.

**Ref-sak 08/20 Saker fra studenttillitsvalgte, orientering fra FTVene**

Runde rundt om hvem som får delta/informasjon om beredskapsarbeidet:

IGE ikke

Sosant fikk delta på styringsdialog med inst. Og fakultetet, men ingenting om hva ITVene skulle gjøre

IPL ingenting

ISA ikke inkludert.

har prøvd å få kontakt ifbm. Praksis

IPS har vært på 2 møter om Korona

ILU har vært på 2 møter og det planlegges et nytt møte

**SU-sak 16/20 Orientering og diskusjon rundt Covid-19**

Alle skal holde seg oppdatert på Innsida og ellers i nyhetene.

En av FTVene er i Beredskapsmøte hver dag

IPS etterlyser at alle som har praksis blir inkludert ikke bare lærerutd.

➔ Dette ble tatt opp på Beredskapsmøtet og IPS skal inn under de samme ordningen som for lærerne

Noen studenter på BA etterlyser digital undervisning

➔ Det jobbes med saken på fak. Og NTNU-nivå

Er litt irriterende at det er varierende tilbud til studentene

Eksamensendringer er det usikkert på hvordan blir

➔ det jobbes med saken på sentralt hold

Er det mulig å ha eksamen for aller etter dette?

Det bør sendes ut informasjon fra institutt om at det jobbes med saken.

IGE har trøbbel med at GIS-datalaben er stengt. Og det er vanskelig med veiledning på dette.

**SU-sak 17/20 Orientering om økonomi i Studentrådet SU**

Vi har fått alt vi søkte om til driftsmidler 😊

**SU-sak 18/20 Diskusjon om eksamen og undervisning i perioden fremover (Covid-19)**

Obligatorisk kan bli endret til arbeidskrav.

NTNU styret har vedtatt at rektor kan delegerer vedtak om endring av eksamen til fakultetene

Muntlig eksamen på Skype kan medføre mange klager

Sosant ble sendt hjem fra feltarbeid på MA.

-> dette er oppe til diskusjon og det vil bli en utsettelse

Blir ingen eksamen på Sluppen

Frist for å melde inn endringer av vurderingsform er 27/3 fra instituttene.

**SU-sak 19/20 Eventuelt**

Ida

IPS har 3 studieveiledere som det er mye misnøye med. Studentene møtes på en noe «dårlig» måte-

Det er generelt stort press på hele SU da studieveilederne får andre oppgaver som medfører overarbeidelse

➔ Vi tar dette som egen sak på neste studentrådsmøte

Tobias

minnet om at det er klapping for helsetjenesten i kveld

- Elin  
ILU
- orienterte litt om lønn i disse unntakstilstander  
lurte på hva som skjer med valg og allmøter?
- FTVene har snakket om dette på AU-møtet og har et forslag om livestreaming
  - Tobias informerte om at Sti/Valgstyret har satt av økonomi til å reklamere på FB og andre steder. Det vil bli vurdert hva som kan bli best løsning

#### **Evaluering av møtet**

Det gikk overraskende greit med digitalt møte.

Bra med chattefunksjonen med å melde seg til innlegg og replikk

Flott at mikrofonene ble mutet

*Magnus Landheim*  
møteleder (sign.)

*Elin Juliussen*  
referent (sign.)